



Nebenkostenvorauszahlung	Advance payment for service charges
<p>Für bestimmte Serviceleistungen, die der Aussteller anlässlich der EuroTier und EnergyDecentral 2024 in Anspruch nehmen kann, wird unabhängig von dem tatsächlichen Umfang der bestellten Serviceleistungen eine Vorauszahlung (28,-€/m²) erhoben, die mit weiteren erbrachten Leistungen nach Ende der Messe verrechnet werden.</p>	<p>For certain services which the exhibitor may use on the occasion of their participation in EuroTier and EnergyDecentral 2024, an advance (28,-€/m²) will be charged, irrespective of the actual scope of the services ordered, which will be offset against further services provided after the end of the exhibition.</p>
<p><u>Serviceleistungen</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Stromanschluss • Wasser-/Abwasserinstallation • Druckluftanschluss • Eintrittskarten für Standpersonal • Gutscheine für Besuchende • Vorzeitiger Aufbau • Abnahmegebühren Sonderkonstruktion • Ausstellerbeitrag für Obergeschoss bei mehrgeschossigen Standbau 	<p><u>Services</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Electricity connection • Water and sewage installation • Compressed air connection • Tickets for stand personnel • Vouchers for visitors • Early stand construction ahead of schedule • Acceptance fees for special construction • Exhibitor contribution for upper floor in the case of more-storey stand construction
<p>Die Kosten für die Serviceleistungen werden nach der Veranstaltung mit der Nebenkostenvorauszahlung in einer Sammelrechnung verrechnet. Eventuelle Guthaben werden umgehend erstattet.</p> <p>Dienstleistungen, die von externen Servicepartner erbracht und abgerechnet werden, können mit der Nebenkostenvorauszahlung nicht verrechnet werden.</p> <p>Alle Serviceleistungen müssen vom Aussteller im Aussteller-Service-Portal selbst bestellt werden.</p>	<p>The costs for the services will be offset against the advance payment for service charges in a collective invoice after the event. Any credit balances will be refunded immediately.</p> <p>Services provided and invoiced by external service partner cannot be offset against the advance payment of service charges.</p> <p>All services must be ordered in Exhibitor-Service-Portal by the exhibitor themselves.</p>